
Nieuwsbrief

24	juli	2024

Afgelopen	week	heeft	Bas	Jan	van	Bochove	de
opdracht	aanvaard	om	als	verkenner	op	te	treden	nu
de	gemankeerde	coalitie	VVD/DLP	niet	meer	bestaat.
U	kent	hem	wellicht	nog	als	burgemeester	van	Weesp
tot	twee	jaar	geleden	deze	gemeente	fuseerde	met
Amsterdam.	Hij	heeft	de	fractievoorzitters	van
Wijdemeren	op	29	en	30	juli	uitgenodigd	voor	een
eerste	gesprek.	Er	zal	op	zoek	gegaan	worden	naar	de
gemene	deler	waarop,	volgens	de	fracties,	de	focus
moet	komen	te	liggen	in	de	komende	tweeënhalf	jaar
tot	de	fusiedatum	01-01-2027.	Komt	er	een	coalitie-
oppositie	of	zal	het	raadsbreed	worden	aangepakt?
Welke	personen	kunnen	aan	een	sterk	college	invulling	geven?	DorpsBelangen	is
van	mening	dat	het	nieuwe	college	bekend	moet	zijn	met	onze	gemeente,	de
inwoners,	de	dossiers,	en	dus	ook	zeker	de	lokale	politiek	moet	hebben	gevolgd.
Raadsbreed	de	verantwoording	nemen	heeft	onze	voorkeur.	Begin	september
wordt	het	advies	van	verkenner	Van	Bochove	verwacht.

Op	maandag	30	september	is	de	volgende	DorpsBelangen
ledenvergadering	in	De	Drie	Dorpen	te	Ankeveen,	aanvang
20.00	uur.
Noteert	u	het	vast	in	de	agenda?
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Hierbij	ontvangt	u	de	laatste	nieuwsbrief	voor	het	politieke	reces.
Een	welverdiende	periode	van	reflectie	en	opladen	is	hiermee	ingegaan	want	dit	was	wel	een
uitzonderlijk	turbulent	en	gespannen	jaar.
Drie	raadsleden	verlieten	hun	partij	(DLP)	op	eigen	initiatief	en	onlangs	deed	zich	wederom	een
onvoorzien	afscheid	van	een	wethouder	voor.
Op	2	april	kwam	waarnemend	burgemeester	Mark	Verheijen	hopelijk	voor	langere	tijd	naar
Wijdemeren.	Het	is	te	veel	om	op	te	noemen.	Daarom	in	deze	nieuwsbrief	blikken	we	af	en	toe
terug,	kijken	we	vooruit,	en	maken	we	kennis	met	nieuw	DorpsBelangen	commissielid	en
fractieondersteuner	Renske	van	der	Brug.
Laat	de	zomer	maar	beginnen,	liefst	met	een	zonnetje	natuurlijk	en	alles	wat	vakantie	voor	een
ieder	mag	betekenen.
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De	verkenner

Herindeling	met	Hilversum

Op	10	juli	namen	de	raden	van	Hilversum,	Gooise	Meren	en	Wijdemeren
tegelijkertijd	een	besluit	over	wel	of	geen	fusie	aan	te	gaan	met	Wijdemeren.
Wijdemeren	zal	met	een	lichte	samenvoeging	fuseren	met	Hilversum,	het	zal	u	niet
zijn	ontgaan	in	de	media.	DorpsBelangen	stond	vanaf	de	start	van	het	gelopen
proces	in	maart	2023	er	verdeeld	in.	Nu	het	principebesluit	is	genomen	is	het	zaak
om	voor	de	dorpen	en	inwoners	de	belangen	zo	goed	mogelijk	te	borgen.	Dit	zal
worden	opgesteld	in	het	Herindelingsontwerp,	en	wordt	in	december	voorgelegd
aan	de	raden	van	Hilversum	en	Wijdemeren.	Hierin	zal	de	visie	op	de	nieuw	te
vormen	gemeente	worden	vastgelegd.	Inwoners	worden	in	het	najaar	nogmaals
geraadpleegd,	digitaal	en/of	fysiek,	een	uitnodiging	volgt.	Na	het	besluit	over	het
Herindelingsontwerp	ligt	het	zes	weken	ter	inzage	en	kunnen	er	zienswijzen
worden	ingediend.	Uiteindelijk	nemen	de	gemeenteraden	van	Hilversum	en
Wijdemeren	in	maart	2025	weer	een	besluit	over	het	Herindelingsadvies	dat	aan
Gedeputeerde	Staten	van	de	Provincie	Noord-Holland	zal	worden	gestuurd.	Kijk	op
de	website	voor	actueel	nieuws.

Algemene	Beschouwingen	10-11	juli
Tijdens	de	Algemene	Beschouwingen	in	de	doorlopende	raadsvergadering	van	10	en	11	juli
werd	er	door	alle	fracties	flink	gebeten	naar	de	overgebleven	coalitiepartijen.	Een
opeenstapeling	van	missers	en	verkeerde	inschattingen	zorgde	ervoor	dat	zij	het	niet	hebben
gered.	Er	valt	veel	te	betreuren.	Het	coalitieakkoord	‘Alle	hens	aan	dek’	of	de	onlangs
gepresenteerde	beleidsarme	kadernota	‘Koersvast’	het	gaf	de	raad	maar	geen	vertrouwen.
De	fractie	DorpsBelangen	heeft	haar	zorgen	geuit,	net	als	de	andere	fracties	overigens,	op	tal
van	onderwerpen.	Bijvoorbeeld,	de	taakstelling	van	extra	opbrengsten	in	de	toeristen-
recreatiesector,	de	ondermaatse	invulling	op	aanpak	ondermijning,	veilige	inrichting	van	de
openbare	ruimte	(volgens	het	college	is	deze	goed,	wij	noemen	de	excessen	bij	mooi	weer	in
Oud-Loosdrecht	of	de	30km	zones	op	de	Kortenhoefsedijk	zorgelijk),	de	weinige	aandacht	en
middelen	voor	cultuur,	het	willen	doorzetten	van	een	veel	te	ambitieus	onhaalbaar
Mobiliteitsplan,	de	scheve	minima-regelingen	in	Wijdemeren	tov	omliggende	gemeenten	of	de
communicatie	die	zoveel	te	wensen	overlaat,	de	lijst	is	te	lang	om	hier	uit	te	rollen.
Gaat	er	dan	niks	goed?	Natuurlijk	wel,	er	wordt	hard	gewerkt	en	in	de	organisatie	geroeid	met
de	riemen	die	er	zijn.	Na	de	belabberde	communicatie	bij	eerdere	projecten,	kregen	we	nu	te
horen	dat	de	omwonenden	uitstekend	op	de	hoogte	worden	gehouden	over	de	werkzaamheden
Prinsessenbuurt	in	Loosdrecht,	daar	zijn	we	als	DorpsBelangen	heel	blij	mee.

Aandachtspunten
30km	op	de	Kortenhoefsedijk

De	afgelopen	periode	heeft	de	fractie	DorpsBelangen	schriftelijke	vragen	gesteld	over	de
(on)veiligheid	van	de	inrichting	van	30km	op	de	Kortenhoefsedijk.	Het	is	officieel	geen	30km
weg,	er	kan	niet	gehandhaafd	worden,	kwetsbare	weggebruikers	kunnen	niet	veilig	gebruik
maken	van	de	weg.	Het	schiet	aan	alle	kanten	z’n	30km	doel	voorbij.	Alleen	borden	neerzetten
is	onvoldoende	effectief	gebleken.	Er	zijn	bewoners-bijeenkomsten	geweest	waar	de	gemeente
bij	aanwezig	was,	wij	vroegen	naar	de	opbrengst	ervan.	Inmiddels	zijn	er	smiley-palen
geplaatst,	maar	of	dit	afdoende	gaat	zijn?	We	horen	het	graag	van	u	als	aanwonenden	en/of
gebruiker?!

(Kortenhoefsedijk)

Nieuw-Loosdrechtsedijk

Dezelfde	situatie	van	de	Kortenhoefsedijk	dreigt	op	de	Nieuw-Loosdrechtsedijk,	als	de	3e	fase
volgend	jaar	april	is	afgerond.	Het	is	een	lange	rechte	weg	waar	men	al	snel	bedoeld	of
onbedoeld	te	hard	rijdt	en	niet	gemakkelijk	blend	met	langzaam	verkeer.	DorpsBelangen	wil	niet
dat	er	wordt	gewacht	op	een	noodlottig	ongeval	alvorens	er	actie	wordt	ondernomen.

Vele	malen	hebben	we	de	portefeuillehouder	bevraagd	over	de	Herinrichting	Nieuw-
Loosdrechtsedijk.	Hoe	zit	het	met	de	financiën,	de	schades	aan	de	huizen,	de	voortgang	van	de
werkzaamheden,	de	veiligheid?	Niet	zelden	kwam	er	een	algemeen	antwoord,	tot	grote
frustratie	van	de	betrokkenen.	In	de	raadsvergadering	van	11	juli	moest	akkoord	worden
gegeven	voor	maar	liefst	1,2	miljoen	euro	ophogen	van	het	krediet	om	de	werkzaamheden	in	de
derde	en	laatste	fase	te	kunnen	afronden.	Die	meloen	zagen	we	al	die	tijd	groeien	en	slikte	de
raad	uiteindelijk	ook	braaf	door,	het	werk	moet	immers	af.

De	Polder	Kortenhoef	Oost

Op	woensdag	17	juli	was	er	in	sporthal	De	Fuik	in	Kortenhoef	een	bewonersbijeenkomst	over
de	toekomstige	inrichting	van	de	Polder	Kortenhoef	Oost.	De	provincie	(leden	van	de
projectgroep	Oostelijke	Vechtplassen	Oost)	en	de	voorzitter	van	het	Gebiedsakkoord	gaven	een
presentatie.	Dé	belangrijkste	vragen	werden	echter	niet	beantwoord.	Wordt	de	vuilnisbelt
gesaneerd?	Waar	moet	ik	straks	met	mijn	dieren	naartoe?	Hoe	zit	het	met	de	toename	van
knutten	door	vernatting	en	de	dreiging	voor	mijn	dieren?	Woningbouw?	Blijft	het	gebied
toegankelijk?
Wel	werd	er	een	toekomstbeeld	van	water,	bloemen	en	planten	getoond,	maar	er	was	weinig
aandacht	voor	vanuit	de	aanwezigen:	hoe	mooi	het	ook	kan	worden	volgens	de
provincie,	als	eigenaar	wil	je	toch	zelf	bepalen	wat	er	met	jouw	grond	gebeurd.
Er	werd	een	toezegging	gedaan	dat	er	niet	onteigend	zal	worden,	die	hebben	we	genoteerd.
DorpsBelangen	wil,	net	als	de	andere	fracties,	dat	de	polder	integraal	wordt	aangepakt,	in
samenspraak	met	de	grondeigenaren	en	andere	belanghebbenden,	en	dat	is	niet	alleen	de
provincie.

Wel	werd	er	een	toekomstbeeld	van	water,	bloemen	en	planten	getoond,	maar	er	was	weinig
aandacht	voor	vanuit	de	aanwezigen:	hoe	mooi	het	ook	kan	worden	volgens	de
provincie,	als	eigenaar	wil	je	toch	zelf	bepalen	wat	er	met	jouw	grond	gebeurd.
Er	werd	een	toezegging	gedaan	dat	er	niet	onteigend	zal	worden,	die	hebben	we	genoteerd.

Renske	van	der	Brug	stelt	zich	voor
“Op	4	juni	jl	ben	ik	beëdigd	als	commissielid	voor	DorpsBelangen.	
Ik	draag	graag	mijn	stem	uit	voor	een	goede	communicatie	en	participatie	in	de	gemeente.	Bij
Dorpsbelangen	ben	ik	met	open	armen	ontvangen	en	kijk	er	naar	uit	om	mee	te	werken	aan
verschillende	zaken.	Mijn	hart	gaat	uit	naar	de	maatschappelijk	sociale	zaken,	maar,	in	lijn
daarmee	ook	naar	het	gebruik	van	ruimte	voor	woningbouw	om	onze	inwoners	goed	te	kunnen
huisvesten.	Daarnaast	zal	ik	uiteraard	ook	meepraten	over	de	andere	zaken	die	spelen,	zoals
bijvoorbeeld	de	naderende	fusie	met	Hilversum.	Ik	sta	hierin	achter	onze	fractievoorzitter	en
pleitte	mede	voor	een	ambtelijke	fusie,	om	zelf	de	bestuurlijke	kracht	in	handen	te	houden,	mits
er	een	goed	beleid	met	een	goed	plan	zou	worden	uitgevoerd	door	de	bestuurders.	Gezien	de
fusie	met	Hilversum	zal	ik	mij	de	komende	tijd	inzetten	voor	een	goede	overdracht	met	behoud
van	onze	kwaliteiten.
Ik	ben	werkzaam	als	musicus	en	leerkracht	primair	onderwijs	en	voel	mij	daarom	dan	ook
betrokken	bij	culturele	activiteiten	en	bij	de	afdeling	jeugd	en	gezin.	Van	huis	uit	heb	ik	een
juridische	achtergrond	meegekregen.	
Eerder	ben	ik	een	aantal	jaar	voorzitter	geweest	van	Het	Nederlands	Filmorkest	en	ik	bekleed
nu	een	bestuursfunctie	bij	de	CdLs-vereniging.	Hiernaast	houd	ik	van	organiseren	en	duidelijke
lijnen.	
In	mijn	vrije	tijd	schrijf	ik	en	maak	ik	veel	muziek,	en	besteed	ik	mijn	tijd	heel	graag	bij	mijn	twee
paarden.”

Een	woord	van	fractievoorzitter	Patricia	IJsbrandij
“Een	reuze	welkom	aan	Renske!	Met	de	komst	van	Renske	is	de	fractie	weer	volledig	bezet.	Zij
neemt	veel	kennis	van	onze	dorpen	mee	en	heeft	een	groot	netwerk.	Naast	dat	zij	een
multitalent	is	en	meer	uren	lijkt	te	hebben	in	een	dag	dan	een	ander,	is	zij	een	betrokken
enthousiaste	jonge	vrouw	waarmee	het	heel	prettig	samenwerken	is.	U	gaat	zeker	meer	van
haar	horen!

Ik	wil	iedereen	graag	bedanken	die	de	fractie	DorpsBelangen	met	raad	en	daad	heeft	bijgestaan
in	het	afgelopen	politieke	jaar.	Bij	uitstek	het	laatste	jaar	viel	het	niet	altijd	mee	om	een
DorpsBelangen-geluid	te	laten	horen.	Ik	denk	dat	de	verdeeldheid	in	de	fractie	aangaande	de
op	handen	zijnde	fusie	met	Hilversum	de	complexiteit	van	een	dergelijke	beslissing	heeft
weergegeven.	Al	betreuren	we	de	uitkomst,	we	kijken	vooruit,	en	zullen	de	goede
samenwerking	blijven	opzoeken	voor	onze	dorpen	en	de	inwoners.	Na	1	september	als	het
reces	voorbij	is	staat	er	veel	te	doen.	Ik	hoop	u	(weer)	te	ontmoeten	op	onze	maandelijkse	open
ledenvergadering.
Geniet	van	de	zomer!

Groet	Patricia.”

Uitnodiging	Openbare	Ledenvergadering

Agenda	september/oktober
24-26	september:	Commissievergaderingen
30	september:	Ledenvergadering	DorpsBelangen
3	oktober:	Raadsvergadering
15-17	oktober:	Commissievergaderingen
21	oktober:	Ledenvergadering	DorpsBelangen
24	oktober:	Raadsvergadering
26	okt-3	nov.:	Herfstvakantie

Tot	ziens	en	blijf	gezond

Volg	DorpsBelangen	ook	op	social	media

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.	•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	secretaris@dorpsbelangen.nu	toe	aan	uw	adresboek.
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